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Eladó Panellakás, 59 m2, Marcali
24 400 000 Ft ( ~62 101 € )

Marcaliban eladó egy szép állapotú, 2,5 szobás erkélyes lakás!

Adatlap sorszáma: #696900192

Szobák: 2 + 1

Építési mód: Panel

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Hőszigetelt

Fűtés: Házközponti fűtés

Építés éve: 1970

Kilátás: Városra néző

Tájolás: Északnyugat

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Utcán ingyenesen

Bútorozottság: Bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: DD

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutche Beschreibung

3.-English Description

Kiváló lehetőség! Eladó egy folyamatosan karbantartott, negyedik emeleti

erkélyes lakás a városközpont közelében. Ez a kettő és fél szobás panel otthon

minden olyan tulajdonsággal rendelkezik, amelyek a kényelmes életet és a

városi lét minden előnyét kínálják. Az épület teljes homlokzati szigetelést kapott,

amely hatékony hőszigetelést biztosít, így a fűtési költségek kimondottan

alacsonyak. Ezzel a lakással nem kell aggódnia a hideg téli hónapokban, hiszen

a jó hőszigetelés megőrzi a meleget, és a rezsi számla is barátságos marad. Az

újonnan cserélt nyílászárók további előnyt jelentenek. Ezek a modern és

energiahatékony ablakok nemcsak hőszigetelő tulajdonságokkal rendelkeznek,

hanem segítenek minimalizálni a külső zajokat is, ezen felül szúnyoghálóval is fel

vannak szerelve. Ezzel a lakással biztosított a nyugodt és csendes otthoni

légkör. Az erkélyről pedig gyönyörű zöld környezet tárul elénk. A kilátás pazar, a

játszótérrel szemben helyezkedik el, így könnyedén figyelheti a gyermekeket

vagy élvezheti a friss levegőt és a napfényt a szabadban. A környék kiváló

infrastruktúrával rendelkezik. Boltok, iskola, buszmegálló, dohánybolt és étterem

mind a közelben találhatók. Egy rövid sétával minden szükséges szolgáltatáshoz

könnyedén hozzáférhet.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Eine ausgezeichnete Gelegenheit! Zum Verkauf steht eine gut gepflegte

Wohnung im vierten Stock mit Balkon in der Nähe des Stadtzentrums. Diese

Fertighauswohnung mit zweieinhalb Schlafzimmern verfügt über alle Merkmale,

die ein komfortables Wohnen und alle Vorteile des Stadtlebens bieten. Das

Gebäude wurde vollständig isoliert, um eine effektive Wärmedämmung zu

gewährleisten, so dass die Heizkosten außergewöhnlich niedrig sind. In dieser

Wohnung müssen Sie sich in den kalten Wintermonaten keine Sorgen machen,

denn die gute Isolierung hält Sie warm und Ihre Nebenkostenabrechnung bleibt

freundlich. Ein zusätzlicher Vorteil sind die neu ausgetauschten Fenster und

Türen. Diese modernen und energieeffizienten Fenster haben nicht nur

wärmedämmende Eigenschaften, sondern tragen auch dazu bei, den Außenlärm

zu minimieren und sind mit Moskitonetzen ausgestattet. Dies sorgt für eine

ruhige und angenehme Atmosphäre in Ihrer Wohnung. Der Balkon bietet eine

schöne grüne Umgebung. Die Aussicht ist spektakulär, mit Blick auf den

Spielplatz, so dass Sie problemlos die Kinder beobachten oder die frische Luft

und die Sonne im Freien genießen können. Die Gegend verfügt über eine

hervorragende Infrastruktur. Geschäfte, Schule, Bushaltestelle, Trafik und

Restaurant befinden sich in unmittelbarer Nähe. Mit einem kurzen Spaziergang

erreichen Sie alle Dienstleistungen, die Sie benötigen.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie uns bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir können Ihnen

helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

An excellent opportunity! For sale is a well-maintained fourth floor apartment

with balcony near the city centre. This two and a half bedroom prefab home has

all the features that offer comfortable living and all the benefits of city living.

The building has been fully insulated to provide effective thermal insulation, so

heating costs are exceptionally low. With this apartment, you don't have to

worry about cold winter months, as good insulation keeps you warm and your

utility bills remain friendly. Newly replaced windows and doors are an added

advantage. These modern and energy-efficient windows not only have thermal

insulation properties, but also help to minimise external noise and are equipped

with mosquito nets. This ensures a calm and quiet atmosphere in your home.

The balcony offers a beautiful green environment. The view is spectacular,

facing the playground, so you can easily watch the children or enjoy the fresh air

and sunshine outdoors. The area has an excellent infrastructure. Shops, school,

bus stop, tobacconist and restaurant are all nearby. A short walk will give you

easy access to all the services you need.

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!

 


